
Van: 

Verzonden: 

Aan: 

CC: 

Onderwerp: 

donderdag 23 april 2020 17:17 

RE: Acties n. a. v. bestuurlijke klankbordgroep WEN 

Een korte reactie: 

e 

1 bullet: Het Rijk heeft recent 
een 

routekaart 
groen Gas uitgebracht. Is het 

een 
idee 

om voor 

RES-groep een 
notitie te maken wat de routekaart inhoud als je dat 

naar Fryslân vertaald? 

Ter info: alle SDEbeschikkingen hebben 
een 

jaar extra gekregen (niet alleen JUMPSTART) 

Laatste alinea: Als WEN gaat 
voor een 

grote collectieve mono-vergister is de provincie waarschijnlijk 

bevoegd 
gezag voor 

de (milieu)vergunning. 

Gaan ze voor 
3 mono-vergisters 

op boerenerfen dan is waarschijnlijk de gemeente bevoegd 
gezag. 

- 
en 

- 

- 

Van: fryslan.frl > 

Verzonden: donderdag 23 april 2020 17:04 

fryslan.frl; > Aan: fryslan.frl; > 

fryslan.frl > 

CC: fryslan.frl; > 

Onderwerp: Acties 
n. a. 

v. bestuurlijke klankbordgroep WEN 

e @fryslan.frl > 

Heren , 

We hebben net 
een 

bestuurlijke klankbordgroep WEN gehad. Daar heeft Sietske twee concrete acties 
naar voren 

gebracht 
en 

gevraagd of ik 
ze 

door wilde 
geven aan 

de betrokken collega’s. Bij deze স 
 হ  

  WEN heeft als aandachtspunt 
aangegeven 

dat 
er 

in de RES (incl. de concept Regionale Strategie Warmte) te 

weinig aandacht is 
voor 

de potentie 
van groengas 

uit mestvergisting. Door WEN wordt (terecht) aangegeven 

dat hierin een belangrijke rol wordt gezien voor groen gas als vervanger voor aardgas. Dat betreft vooral 

dorpen in het buitengebied. Het is belangrijk dat onderzoek wordt uitgevoerd. Sietske heeft (evenals 

gemeente Opsterland en LTO) aangegeven dat wij als provincie inbrengen dat groen gas steviger in de RES 

opgenomen 
moet worden. 

is dit iets wat zij zelf in de stuurgroep kan inbrengen of kunnen jullie dit in de ambtelijke 

RES-groep inbrengen? 

Liander heeft aangegeven dat het netwerk in 
en 

rond Wijnjewoude voorlopig 
op 

slot zit in verband met 

congestie in het netwerk 
van 

Tennet. De verwachting is dat het 3 tot 5 jaar gaat duren alvorens dit probleem 

is opgelost. Dit heeft gevolgen voor 
in ieder geval 3 grote daken die voorzien zouden worden 

van 

vroeg me of we op 
haar actielijst willen zetten dat zij dit meeneemt in de gesprekken 

  

zonnepanelen. 

met Liander 
en 

Tennet. 

houd jij 
ergens zo’n actielijst bij 

voor Sietske? 

Ter info over 
de eerdere mails 

over 
de lobby. koppelde terug dat hij via de VVD doorgekregen heeft dat de 

SDE – Jumpstart 
n. a. 

v. de lobby (of Corona(?)) met 
een 

jaar verlengd word. 

Voor wat betreft het aanbod dat wij als provincie 
een 

soort 
van aanbevelingsbrief willen opstellen 

voor 
de proeftuin 

aanvragen gaf WEN aan 
dat het lastig 

was om 
die in ieder geval bij de 

aanvraag te doen omdat het nogal strikt komt 

met formulieren e. 
d. Er zullen 

nu voor 
WEN wat quotes 

van Sietske opgenomen worden in de 
aanvraag. 

En tot slot 
n. a. 

v. de eerdere mails met vanmiddag 
over 

de actiegroep mestvergisting. Sietske heeft 

aangeboden dat 
ze op 

basis 
van 

haar ervaring met eerdere infra-trajecten vanuit de provincie 
een 

mediation rol 
op 

zich wil 
nemen 

als het project 
zover 

is dat het in de RO procedure komt. Ze ging 
ervan 

uit dat de vergunningverlening 

bij de gemeente zat , maar waarschijnlijk zijn wij vanuit de provincie zelf vergunningverlener voor 
de gehele 

milieuvergunning. T. z. t. moeten 
we maar even 

bekijken hoe hier 
mee om 

te 
gaan 

, komt later wel 
weer 

terug 
op 

de 

agenda. 
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